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Proved that the process of urbanization, population concentration, scientific and economic potential in the largest 
cities - is the objective reality of the modern world. An important indicator for the choice of life in him is his appeal. 
Attractiveness of the area is part of a comfortable life, which reflects the degree of satisfaction of material, cultural and 
spiritual needs of man. Comfort can be measured using a set of objective indicators, taking into account the features of 
its own urban living. Consumers are not interested in the territory itself, and its value, which is determined by the basic 
characteristics: a set of tangible and intangible benefits, a unique area, adaptability territory. The article highlighted 
the parameters for evaluating the comfort and attractiveness of life in the city, are the results of a sociological survey 
conducted in the city of Kazan. Identified weaknesses in the development of the analysis of opinions of citizens and 
makes recommendations to address them.
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В статье рассматриваются интеграционные процессы на корпоративном уровне, а также их влияние на 
социально-экономическое развитие регионов. В работе приведены способы и методы реализации интеграци-
онных процессов, проанализированы статистические данные по крупнейшим сделкам слияний и поглощений 
за последние 10 лет. Авторами рассмотрена проблематика взаимодействия бизнес-структур с администрацией 
регионов, соотнесены принципы указанного взаимодействия с их реальным воплощением. В работе также рас-
смотрен процесс воздействия интеграционных процессов на институциональную среду региона, даны практи-
ческие рекомендации по активизации данного процесса в целях дальнейшего развития социально-экономиче-
ской системы. 
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In the article we considered the integration processes on corporative level and their influence in social and 
economic development of regions.  In the article we describe methods and means of realization of integration processes, 
analyze statistics about incumbent mergers and acquisitions for last 10 years. We analyzed the problematic of interaction 
business –structures and regional government, correlate the principles of this interaction and its real creation. We also 
considered the process of influence of integration processes on institutional environment of region, gave the practical 
recommendations about activation of this process in order to further development of social and economic system.
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Дано понятие агрохолдинга и определена необходимость создания данной структуры. Показана роль ин-
тегрированных структур в агропродовольственном секторе экономики России. Раскрыта особенность  фор-
мирования интегрированных структур в Волгоградской области. Определены сущность и роль отраслевой 
учетной политики. Дано определение единой учетной политики агрохолдинга. Обоснована  необходимость 
формирования единой учетной политики как основной организационной и методологической базы для форми-
рования единой системы учета и отчетности  в  компаниях агрохолдинга. Раскрыт порядок формирования учет-
ной политики в интегрированных агроструктурах. Описаны основные разделы единой учетной политики агро-
холдингов. Определены обязательные элементы методического раздела учетной политики агрохолдинга для 


